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Szanowny Panie Marszałku

W związku z pismem znak NI.I.I.7323-35/07 z dnia 29 stycznia 2007 r. uprzejmie 
informuję,  że pomimo braku akceptacji  Urzędu Marszałkowskiego dla  proponowanego 
północnego przebiegu drogi nr 719 po terenie Milanówka jako alternatywy dla obecnej 
drogi wojewódzkiej, nadal podtrzymuję swoje stanowisko w tej sprawie.

Wobec  zdecydowanego  sprzeciwu  mieszkańców  Milanówka,  dotyczącego 
południowej wersji przebiegu, rozumiejąc słuszne, w skali województwa, argumenty  - 
pozwalam  sobie  jeszcze  raz  podkreślić  konieczność  poszukiwania  rozwiązań 
alternatywnych.

Dla  zapewnienia  obsługi  terenów  powiązanych  komunikacyjnie  z  drogą 
wojewódzką,  wobec  braku  możliwości  zwiększenia  przepustowości  ul.  Królewskiej  
w  Milanówku,  niezbędne  jest  wprowadzenie  trasy  przejmującej  część  ruchu  z  
ul.  Królewskiej,  rozważając  jej  przebieg  poza  obszarem  o  wysokich  walorach 
środowiskowych .

Po wielu dyskusjach i  analizach wyłoniony został  północny wariant przebiegu 
obwodnicy  jako  wywołujący  najmniej  kolizji,  przebiegający  przez  niezainwestowane 
tereny rolne oraz powodujący najmniejsze koszty realizacji.  Przystąpiliśmy do zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Milanówka 
gdzie chcemy wprowadzić północny wariant przebiegu obwodnicy.

Przeprowadzenie  drogi  zbiorczej  wzdłuż  projektowanej  autostrady  A2  jest 
zgodne z wytycznymi unijnymi, preferującymi takie rozwiązania.

Wariant ten został  uzgodniony z Burmistrzem Gminy Brwinów przy czym nie 
posiadamy akceptacji władz samorządowych Gminy Grodzisk Mazowiecki.

W załączeniu przesyłam mapę obrazującą ten przebieg. Przy opracowaniu tego 
przebiegu brany był pod uwagę projektowany i istniejący układ komunikacyjny Gminy 
Brwinów. 

z poważaniem

Burmistrz Miasta Milanówka 
Jerzy Wysocki


